
 

 

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα 29 Νοεμβρίου 2024 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

ΘΕΜΑ: Καθυστέρηση στις εργασίες αναβάθμισης του οδικού άξονα Δροσιά – 
Διόνυσος – Νέα Μάκρη 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Ο οδικός άξονας Δροσιά – Διόνυσος – Νέα Μάκρη, με μεγάλη κυκλοφορία καθ’ όλη τη 

διάρκεια του έτους, έχει χαρακτηριστεί ως κρίσιμης σημασίας για την Αττική και για τη 

βελτίωση της οδικής ασφάλειας και της ποιότητας μετακίνησης. Στις 10 Οκτωβρίου 

2023 υπογράφηκε η Προγραμματική Σύμβαση για την υλοποίηση έργου αναβάθμισης, 

προϋπολογισμού 33,5 εκατ. ευρώ. 

Παρά τις δεσμεύσεις για άμεση εκκίνηση του έργου, πληροφορίες από κατοίκους της 

περιοχής αναφέρουν ότι οι εργασίες έχουν διακοπεί και υπάρχουν καθυστερήσεις χωρίς 

να υπάρχει ορατή πρόοδος. 

Λαμβάνοντας υπόψη τη σημασία του έργου για την οδική ασφάλεια, τη μείωση των 

χρόνων μετακίνησης και την ενίσχυση της οικονομικής ανάπτυξης της περιοχής 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

1. Ποια είναι η τρέχουσα κατάσταση του έργου και σε ποιο στάδιο βρίσκεται η 

υλοποίηση του; 

2. Έχουν εντοπιστεί προβλήματα που καθυστερούν την πρόοδο του, και αν ναι, 

ποια είναι αυτά; 
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3. Ποιος είναι ο ακριβής χρονικός ορίζοντας για την ολοκλήρωση των εργασιών; 

4. Υπάρχουν διασφαλίσεις για την ομαλή χρηματοδότηση του έργου μέσω του 

Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων; 

5. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για την επιτάχυνση της εκτέλεσης 

του έργου και την αποκατάσταση της εμπιστοσύνης των κατοίκων; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

            Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 

              Αναστάσιος Νικολαΐδης 

 

 




